
 

 

Sundheds- og Omsorgsforvaltningen 
 

Center for politik og 
ledelse 
 
Københavns Rådhus  
Vær. 83 I Stuen 
1599 København V 
 
Telefon 3366 3366 
 
 
www.kk.dk 

Til Charlotte Lund, MB 
 
 
 

 

Besvarelse af politikerspørgsmål fra Charlotte Lund (Ø) om 
overførsel af uforbrugte klippekort mellem regnskabsår 

Medlem af Borgerrepræsentationen Charlotte Lund (Ø) har i e-mail 
den 12.10.2017 stillet spørgsmål til Sundheds- og 
Omsorgsforvaltningen om overførsel af uforbrugte klippekort mellem 
regnskabsår 

 

Spørgsmål 
Hvis plejecentrene i et budgetår ikke når at anvende penge til 

klippekort, kan midlerne så overføres decentralt til plejecentret med 

henblik på at bringe dem i anvendelse året efter? 

 
Svar 
Sundheds- og Ældreministeriet har tilkendegivet, at det er muligt at 
søge om overførsel af uforbrugte midler til kommende år, hvilket 
Københavns Kommune vil gøre i forbindelse med 
regnskabsaflæggelse for klippekortsordningen til ministeriet, idet det 
forventes, at der ved årsskiftet vil være brugt færre klip end forventet.  
 
Forvaltningen fordeler de uforbrugte midler fra 2017 til plejecentrene 
i 2018 i forhold til det enkelte plejecenters antal boliger. Det er det 
samme princip, som blev anvendt i 2017. 
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